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Bert Westenberg <westenbergbert@gmail.com>

SV: Re: PR 
1 meddelande

Kent Forsén <kforsen@telia.com> 8 oktober 2020 18:11
Till: hans@ornhagen.se, Tamme Toomas <toomas.tamme@gmail.com>
Kopia: Styrelse <styrelsen@sdhf.se>

Hej Hans och Toomas !

 

Det kan inte vara fel att vidta åtgärder för att föreningen ska få fler medlemmar.

Lite drastiskt men ändå väl förankrat i verkligheten  -  de gamla dör efter hand ut

och en förening som vår är för sin framtid i behov av ”nytt friskt blod”.

 

Toomas nämner de militära dykarna. Hur många av dessa känner till att SDHF

existerar ? Lägg därtill landets sportdykare varav de flesta sannolikt inte har en

aning om att SDHF finns.

 

Har tidigare föreslagit att vi ska presentera oss för landets sportdykarklubbar, men

möttes då inte av någon entusiasm bland övriga i styrelsen. Tycker att Toomas har

en ”point”.

 

Tycker fortfarande att ökad medlemsvärvning till SDHF behöver diskuteras.

 

Önskar att Ni får ett bra årsmöte och en trevlig helg / Kent.
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Från: hans@ornhagen.se [mailto:hans@ornhagen.se]  
Skickat: den 8 oktober 2020 12:55 
Till: Styrelse 
Ämne: Fwd: Re: PR

 

F.k.

/ Hans Ö

 

---------- Vidarebefordrat meddelande ----------

Från: Toomas Tamme <toomas.tamme@gmail.com>

Datum: 8 oktober 2020 12:04:13 +02:00

Ämne: Re: PR

Till: hans@ornhagen.se

Hej igen och tack för svaret Hans!

Jag förstår hur det hela fungerar, och ekonomin verkar det ju också vara styr på. Men - flera medlemmar (kanske ett
hundratal) betyder väl inte att verksamheten behöver utvidgas? Och bland ev. nya medlemmar finns det kanske en
handfull som gärna vill bidra med ideellt arbete? 

Risken är väl annars att verksamheten börjar backa när nuvarande eldsjälar av en eller annan anledning inte kan längre?

Men låt styrelsen/årsmötet ta ett beslut om det - tycker personligen att det är så nya projekt och vägen framåt ska stakas
ut. Då slipper nya eldsjälar att tappa gnistan om beslutet om ett spekulationsprojekt går emot dem. Det är väl bättre att de
istället kan jobba med något som har en någorlunda framtid och som följer  föreningens intentioner? 

Hoppas ovanstående kan ge en bättre infallsvinkel till mitt förslag, och att ni får ett trevligt och givande möte.

mvh

Toomas

 

tors 8 okt. 2020 kl. 11:21 skrev <hans@ornhagen.se>:

Hej Toomas

Tack för ditt förslag. Jag skall framföra det och som du ser har jag också kopierat styrelsen i mitt svar till dig.

Ett stort medlemstal i sig är inget mål, även om det är trevligt. Med stora medlemstal kommer också ett större ansvar
och arbetsmängd för de aktiva. Våra sponsorer innebär att vi kan ha lite ekonomisk "frihet".

Idag får vi in cirka 100 kkr i sponsor- och medlemsavgifter och använder c:a hälften av detta till vår medlemstidning.
Detaljer finner du i årsmöteshandlingarna.

Vad vi behöver är aktiva medlemmar som är villiga att åta sig uppdrag. såsom skriva i vår tidning Signallinan, hjälpa till
med de projekt vi driver och inte minst hålla öppet vid visning av Dyktankhuset.

 

När det gäller en grupp som "brain-stormar" så räknar jag med att du själv, tillsammans med några kompisar, kan göra
detta. Hitta sedan den som skall utföra arbetet och presentera en budget, och hur ni tänker gå tillväga, för styrelsen så
kan det hända att det blir verklighet. Du avslutar ju ditt brev med att du gärna hjälper till. Det kan hända det låter som
om jag är negativ och otacksam, men det jag beskriver är bara verkligheten och hur vi måste arbeta.

I protokollet från årsmötet kommer vi kunna se hur årsmötet reagerade på ditt förslag.

Än en går tack för ditt förslag.
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Bästa hälsningar

Hans Örnhagen

 

8 oktober 2020 10:47:41 +02:00, skrev Toomas Tamme <toomas.tamme@gmail.com>:

Hej Hans

Kan inte vara med på årsmötet den 11,  men har ett förslag till punkten ”övrigt” om den finns.

Med få hundra medlemmar måste det vara SDHF:s högsta prioritet att skaffa flera. Det kan vara via
annonser, utdelning av pamfletter på utställningar (t.ex. båtmässan etc.) eller annat. Tillsätt en grupp
som brainstormar  möjligheterna.

Det måste finnas hundratals militära dykare som har ett intresse för dykhistoria, och säkert också många
gamla sportdykare.

Hjälper gärna till om så önskas. 

mvh

Toomas

--

Toomas Tamme

+45 20 95 42 64 (mobil/sms DK)

toomas.tamme@gmail.com

 

--

Toomas Tamme

+45 20 95 42 64 (mobil/sms DK)

toomas.tamme@gmail.com

mailto:toomas.tamme@gmail.com
mailto:toomas.tamme@gmail.com
mailto:toomas.tamme@gmail.com

